



## REFERAT FRA ÅRSMØTE 2022



**Tid:** Lørdag, 22 Mai kl 1400 – 1600

**Sted:** First Hotel Breiseth, Lillehammer

**Til stede:** Fra styret: Aage Gjelsvik, Lornts Bruem, Jahn Håvard Østvold, Ole Morten Axelsen og Niclas Mård  
Ellers: Ole-Kristian Hatlen, Jens Petter Hovind, Jens Petter Hexeberg, TK Kristoffersen, Frank Hansen, Terje Bjerke, Mari Hagen, Christer H. Karlsen, Per Egil Ingvaldsstad, Geir Sættem, Nils Hjallen, Espen Flaatten, Thor Agnor, Johanne Hjertvig

**Fravær:** Fra styret: Frode Bjørndahl

**Referent:** Lornts Bruem

1. Aage åpnet med å ønske alle velkommen. Innkallingen/Dagsordenen ble så godkjent
2. Aage ble valgt til ordstyrer og Lornts til referent (bombe...)
3. Aage leste opp årsmeldingen, som så ble godkjent
4. Regnskap: (se egen side)  
I Froles fravær gikk Aage igjennom regnskapet som ble funnet i orden.
5. Budsjett: (se egen side)  
Budsjettforslag ble fremlagt og etter å ha justert posten for Bladsøker'n til 30 000,- (ned 10 000,-) ble dette godkjent. (Styrer mot et overskudd på 14 000,-)  
Vi skal sjekke ut muligheter for et regnskapsprogram som i tillegg har en løsning med medlemsregister/purring etc. Vi prøver å inne ut hva vi kan få og til hvilken pris.

Aktivitetskalender:

JUNI: Mosten 3-5 Juni

JULI: Britannia Rally 1-3 Juli - Øyer

AUGUST: 12-14 Britannia Rally Sverige – Uddevalla

AUGUST: 19-21 Britannia Rally Danmark - Rødkarsbro

SEPTEMBER: Oljeskvetten?

SENHØST-VINTER: Utenlandstur?

Ellers må vi publisere treffene vi har tenkt oss på i de forskjellige mediene vi rår over. Når det gjelder eventuell utenlandstur så diskuterte vi diverse steder/messer.

Sjekke om vi får lov til å stå med en stand hos en forhandler på MC-messen på Lillestrøm? Vi sjekker også mulighet for en stand i forbindelse med Straand Treffet 2022 (16. september - 18. september i Vrådal, Telemark. Styret planlegger et møte ganske snart for å lande turen i høst slik at medlemmene får tid til å planlegge.

6. Innkommende forslag – Vi hadde fått inn en liste med 5 (seint innkomne) forslag. Vi valgte å behandle det første punktet – og tar med oss resten av punktene inn i styrearbeidet.

Det første punktet gjaldt Styrehonorar, spesielt for roller som har den høyeste arbeidsbelastningen. Det ble vedtatt at vi heller fritar styremedlemmer + redaktør og Klubbeffektansvarlig for årskontingent og inngang på Britannia Rally.

Og så ser vi i tillegg på å få til en noe jevnere arbeidsfordeling.

(De andre forslagene gjelder bedre oppdeling på Vipps, Bilagsføring med klubbens bankkort, ovenfornevnte arbeidsfordeling, strammere regler for hvem som får Bladsøker'n i forhold til innbetaling – håpet er at en del av disse kan løses med en eller annen form for regnskapsprogram nevnt i punkt 5)

## 7. Valg:

<b>Nytt styre:</b>		
Formann:	Aage Gjelsvik	GJENVALG 2 år
Nestformann/sekretær:	Lornts Bruem	Ikke på valg
Kasserer:	Frode Bjørndahl	Ikke på valg
Redaksjon:	Are Barstad	Ikke på valg
Styremedlem:	Niclas Mård	GJENVALG 2 år
Styremedlem:	Jahn Håvard Østvold	GJENVALG 2 år
Revisor:	Ole Morten Axelsen	Ikke på valg
<b>Støttefunksjoner (uforandret siden sist):</b>		
Treffprofilering:	Glenn Cae	
Klubbeffekter:	Jens Hovind	
WATOC:	Christer H. Karlsen	
LMK kontakt:	Jens P. Hovind	
Valgkomite:	Ole-Kristian Hatlen Jens P. Hovind	Ole-Kristian erstatter Christer
«Ungdomskontakt»	Sindre Kristoffersen	
Ansvarlig for sosial medier	Ole-Kristian Hatlen	

Alle på møtet fikk en notisbok/penn med klubblogo, samt sticker fra WATOC

Det ble middag på Egon ved mølla for alle og kvelden ble, tradisjonen tro, avsluttet i bakgården på Haakons Pub frem til skjenkestopp. Takk til alle som bidro!